

新
NEW

188. JUSTICE LEAGUE Superman 3D Inflatable Hooded Pillow with Push Pump

正義聯盟 超人3D按壓式充氣連帽枕

プッシュポンプ付き空気注入式のスーパーマン3Dフーディピロー

Practical and stylish, this high-quality pillow is designed for young fans of DC Comics and Justice League. The inflatable hooded pillow features a patented 3D pump. Inflate by simply pressing the 3D push-pump, easy to do even for children. The pillow's hood rests lightly over the eyes to block out light, which allows better sleep and makes travelling more enjoyable. Ideal for air and car travel, or for use at home. Perfect for aged 4 and up. One-year international warranty. (Size: 28 x 12.5 x 29cm)

這款優質旅行頸枕專為DC漫畫及正義聯盟的大小粉絲而設，附專利的3D充氣泵和超人U型帽，既實用又可愛。只需反覆按壓充氣泵，便能快速充氣。簡單易用，小童也能輕鬆掌握。U型帽可覆蓋眼睛，遮擋光線，讓孩子在旅程中享受優質睡眠。適合外出旅遊、乘車或家中使用。四歲或以上適用。一年國際保養。(尺寸：28 x 12.5 x 29厘米)

HK\$ 360 US\$ 47 **SAVE 節省 39**
(Hong Kong Retail 香港零售價 \$399)



新
NEW

189. ELARI FixiTone Air – Blue

ELARI FixiTone Air兒童頭戴式無線耳機 — 藍色
フィクシートーン エアー ワイヤレス イヤホン - ブルー

These wireless headphones are specially designed for kids. They are made of hypoallergenic antibacterial materials and are ergonomic, lightweight, soft and adjustable. Durable and strong, they return to their original shape after stretching and twisting. FixiTone Air features the latest technological innovations; Bluetooth 5.0 offers stable signal and up to 10m connection range. Comes with three pairs of The Fixies stickers. One-year manufacturer's warranty. Available on selected routes only. Please contact cabin crew for details. (Weight: 110g)

專為兒童而設的頭戴式無線耳機。選用抗過敏和抗菌材質製造，堅固耐用之餘又不失柔軟輕巧，拉伸或扭轉亦不易斷裂，容易恢復原形，而且符合人體工學設計，頭帶大小可供調校。這款耳機配備多項創新技術，包括可令信號更穩定的藍牙5.0，以及高達10米的無線連接有效距離。附有三對《The Fixies》卡通動畫貼紙。一年原廠保養。只於特定航班供應，詳情請向機艙服務員查詢。(重量：110克)

HK\$ 300 US\$ 39

Features

- Maximum volume: 85 dB (recommended for kids)
- Battery life: up to 16 hours without recharging
- AUX cable included for use when uncharged
- Neodymium drivers provide clear, crisp sound
- Built-in microphone for use as a headset
- Easy-to-understand buttons (on-off/play/pause)
- Two-pin adaptor for use inflight

特色

- 最大音量：85 dB (適合兒童的音量上限)
- 電池續航力：單次充電可使用長達16小時
- 附音訊線，耳機無電時亦可繼續使用
- 鈹磁體單元帶來更清晰悅耳的音質
- 內置麥克風，可以作為頭戴式受話器
- 簡單易懂的按鈕 (開關/播放/暫停)
- 適合於飛機內使用的雙腳音頻轉換插頭